
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  d. 2/10–2023, kl. 19.00 i SFO 
Mødeleder:  Rita                             
Referat: Anne                                  
 

Skolebestyrelsesvalg 
Der afholdes valg blandt de opstillede og 

fremmødte forældre. 

 

De nye medlemmer, som blev valgt, er: 

Arash Belling Nami  

Rikke Hougaard Szalay 

Pkt. 37: Skolebestyrelsens virke. 

 
nov./dec:  Drøfte sommerferiepasning i sfo.  

Drøfte den national brugertilfredsheds-

undersøgelse, som udsendes fra Social- og 

Indenrigsministeriet. 

 

marts/April Skolebestyrelsen skal udtale sig til en 

eventuel ansøgning fra skolen om afkortning af 

skoleugens længde. 

 

April/maj: Mit punkt: skoleskema og 

timefordeling 

 

juni-august: Skolen gennemfører hvert år den 

lovpligtige trivselsmåling. Hvis resultatet af 

trivselsmålingen kan trækkes umiddelbart efter 

deadline, anbefales skolebestyrelsen at behandle 

den inden sommerferien.  

 

Kommunikation fra skolebestyrelsen til de 

andre forældre – hvordan gør vi fremover?  

 

Ad.37 

Vi har aftalt skolebestyrelsesmøder: 

d. 20/11 

d. 30/1 

d. 29/2 

d. 24/4 

d. 3/6 

Mødet afholdes fra kl. 19.00-21.30. Vi går efter at slutte 

kl. 21.00. 

Der er skiftende mødeleder til møderne. 

Eventuelt afbud sendes til Rita Bruskin 

 

Kommunikation til de andre forældre:  

Vi skal, lovbestemt, lægge et beslutningsreferat på 

skolens hjemmeside. 

Men skal vi gøre mere end det? 

Måske ikke på facebook, men bedre på Aula, hvor alle 

forældre er på. 

Man kunne linke til referaterne på Aula. 

Beslutning: Kristina skriver en lille besked på Aula efter 

hvert møde. 

Der blev taget et billede af den nye bestyrelse. AH lægger 

det på Facebook og Aula. 

Pkt. 38: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2.Andre: 

 

Ad.38 

1:  

-Økonomi: Det ser ud som om de alm. skolerne skal 

sparer igen. Det samlede budget for hele skoleafdelingen 

er det samme, men der er kommet flere børn til det 

specialiserede område, så det trækker penge ud på de alm. 

skoler. 

-AH har slettet ubrugte faner på Aula. 

Datoer på forældremøder o.l. kommer fremover i 

klassernes kalender. Problem at der står man skal melde 

til. Det kan vi desværre ikke slette. 

-Spændende personalekursus i sidst uge. Dejligt at så 

mange forældre kunne hente deres børn tidligt, eller at 

eleverne måtte gå hjem. Stor tak for hjælpen. 

2: Intet 



                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 39 Høringssvar vedr. rute 25 

Se særskilt mail. 
Det er besluttet, at fra skoleåret 2024/25 er 

rute 21-29 ikke længere offentlig kollektiv 

trafik. 

Silkeborg Kommune nedlægger disse ruter, 

og betjening af kørselsberettigede elever vil 

blive håndteret af Skoleafdelingen. 

 

Det betyder bl.a. at det kun er elever med 

kommunalt udstedte buskort, som kan kører 

med bussen. 

 

Vores ringetider bliver evt. også ændret, eller 

buselever skal vente ca. 50 min. 

 

 

Ad. 39 

 

Bjørn skriver noget og sender rundt. Især med fokus på, 

at ikke buskort-berettigede børn også skal kunne køre 

med bussen 

AH skriver om skolens ringetider. 

 

 

 

Pkt. 40: Indhold i skolebestyrelsesmøderne 

i dette skoleår. 

Fra sidste møde aftales af dette punkt skal på 

igen 

Vil I have gang i nye tiltag, nyt I vil arbejde 

med? Eller er den almindelige skolegang, 

elevernes trivselsmålinger, nationale test, 

høringssvar, almindelig skoledrift og 

budgetter, samt punkter fra skoleafdelingen 

det? 

 

Ad.40 

Vi vil lave et opslag ”kogebog” over traditioner på 

Sorring skole – hvad er det man som ny forældre har brug 

for at vide? 

Samt et Årshjul for skolebestyrelsen. 

 

Vi bruger også dette år på at gå ned i den almindelige 

skoledrift. 

Pkt 41:” Lærernes dag” 

 

Hvad gør vi med den i skolebestyrelsen? 

Ad.41 

Det er d. 5. oktober i hele verden. FN´s internationale 

lærerdag. 

Det kunne være godt, hvis man opfordrede eleverne til at 

lave noget til lærerne. 

 

Fremover tager man det med ud i forældrerådene. Vi skal 

huske at have det på et skolebestyrelsesmøde. 

 

Pkt. 42: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere 

møde. 

 

Ad.42 

Kan låne gymnastiksalen eller fællesrummet til 

klassearrangementer for hele klassen? Ja 

Næste møde d. 20/11 2023 

 


